
Referat fra bestyrelsesmøde den 8. oktober 2023 kl. 18.15 online 

- Susanne Asmussen og Pat inviteres til punkt 1) kl. 18.15 

Tilstede: René, Per, Bente, Anita og Majbrit 

Referent: Majbrit. 

1) Sponsoraftale:  

- skal teksten laves om? 

• tekst omkring veste skal slettes 

• Per gennemgår teksten for korrektur. 

- plast fra Anne Marie Kiilerich? 

• Ikke sikker størrelse og plasttype passer. 

• Susanne kender et sted, hvor vi kan få plast og tryk. 

     Hun undersøger på det. 

• Der kan vælges mellem 2 pakker: A4 til 800 kr. og A3 til 2.000 kr. 

• Der skal laves et system, så flere ikke kontakter samme virksomhed. 

- Tryk fra Zanzion ved Sacha Flade? 

• Bedst med tryk og plast samme steds fra. 

2) Personsag 

• Punktet drøftes. 

 

3) Græsklipning:  

- hvordan får vi flere til at hjælpe? 

• Det må igen italesættes, hvilke opgaver der skal løses for, at kredsen kan 

fungere! (Pat og Per laver en oplistning) 

• Det nævnes på medlemsmødet efterfølgende torsdag. 

- Indkøb af ny havetraktor 

• Forsøge at sælge den gamle på auktion (Renè undersøger) 

• René undersøger, om Husqvarna i Viborg kan matche prisen fra 

Kalundborg og bestiller den nye traktor. 

 

 

 

 

 



4) Kredsens vedtægter: 

-  skal tilrettes/ændres, så kommunen vil acceptere dem. 

- Det drejer sig om § 10 (der skal stå, hvem der er på valg både ulige/lige år)  

og §15 ophør af kreds skal ændres (ikke stå ungdomsarbejde, men gerne 

almennyttige formål)  

- HB skal orienteres omkring at hovedklubbens vedtægter er en 

udfordring/forkerte. 

• Jf. kredsvedtægternes § 16 omkring vedtægtsændringer: 

Der skal laves et ændringsforslag til §10, så der i dagsordenen fremgår 

med navn, hvem der er på valg i lige og ulige år.  

• Jf. kredsvedtægternes § 16 omkring vedtægtsændringer: 

Ved ophævelse af kredsen skal kredsens midler gå til et almennyttige 

formål. (i dag skal det gå til ungdomsarbejde) 

• Kredsens HB-repræsentant (Pat) tager udfordringen med til 

repræsentantskabsmøde i marts. Per laver et skriv, som kan bringes med 

til HB. 

 

5) Grp. C:  

- skal alle kunne få GRP. C?  

- skal vi have begrænsning på – for at skåne vores figuranter?  

- Skal GRP. C ”kun” være for kredsens medlemmer? 

- 32 på listen – 5 er ikke medlem af kredsen – 27 tilbage 

• Skal træningsgebyret deles op i flere pakker, så man betaler ekstra for spor 

og GRP. C? 

• Mere opmærksomhed på hvor lang tid der trænes med hver enkelt hund. 

• Være taknemmelige for, at vi har så mange figuranter, så vi skal passe på 

dem og vise hensyn. 

 

6) Indkøb af figurantbukser. 

• Der er brug for 2 bukser og 1 jakke. (samlet pris ca. 4.500 kr.) Per og René 

undersøger, hvor det kan fås billigst. 

7) Torsdags mad: 

- få der deltager, fortsætte?? 

- Finde en kantine ”mutter”? 

• Spørge på medlemsmøde, om der stadig er interesse for at kunne spise i 

kredsen? 

 



8) På sigt, hvalpetræner bemanding. 

• Punktet drøftes. 

9) Evt.  

• Godkendelse af opslag til handlerkursus, pris og mad?? 

- Der er få rettelser. 

 

Punkter til næste møde: 

- Revidering af kredsens generelle regler, se hjemmesiden. 

- Julefrokost søndag den 3. december kl. 13 SÆT KRYDS I KALENDEREN        

Næste møde: 

 mandag den 13. november kl. 19.30 eller 

 onsdag den 15. november kl. 19.00 FYSISK MØDE. 

 


